
Valtuustoaloite   
 
Uuden puheenvuorolaitteiston hankinta Juhlatalolle 
 
Valtuustotyöskentelyn työn mielekkyyttä parantaa laitteiden toimivuus. Olemme tällä 
valtuustokaudella huomanneet, että nykyiset laitteet eivät edusta sitä tasoa, jota olemme 
olettaneet ja toivoneet.  
Joten, teen valtuustoaloitteen uuden toimivan ja tallentavan puheenvuoro- ja 
äänestyslaitteiston hankkimiseen tai päivittämiseen. 
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